

Protokoll från styrelsemöte i GBBF 2017-08-10

Närvarande: Bert Nilsson, ordförande
Agneta Ohlsson, sekreterare
Ove Olsson, kassör
Doris Lundin, ledamot
Lisbeth Örgård, ledamot
Bengt Carlsson, suppleant
Bo Sjöström, suppleant

Magnus Pettersson, Västra Götalands Idrottsförbund/SISU (delvis)
Linnéa Tyden Busck, SISU (delvis)

1. **Mötets öppnande**

Ordföranden Bert hälsade alla hjärtligt välkomna och förklarade mötet öppnat.

2. **Inbjudna gäster**

Bert hade bjudit in Magnus Pettersson och Linnéa Tyden Busck för att diskutera den kommande broschyren samt eventuella bidrag till domarkonferensen samt mötet med de ”fyras gäng”. Bert överlämnade ett utkast till den kommande broschyren till Magnus för vidare bearbetning. Agneta mejlar ett antal fotografier till Magnus, som väljer ut några lämpliga.

Bert frågade Linnéa, om vi har möjlighet att få lite bidrag från SISU i samband domarkonferensen den 1 oktober samt mötet med de ”fyras gäng” den 14–15 oktober. Det rör sig om lunch (kostnad c:a 3 000 kr) den 1 oktober samt lunch den 14 och 15 oktober. Kostnad c:a 5 400 kr. Lördagen den 14 oktober blir det middag och boule på Boulebar. Kostnad: 24 x 495 kr. Linnéa meddelade, att vi redan har 6 000 kr tillgodo plus resurspengar, som vi redan tjänat in. Hon kollar upp vad SISU kan bidra med och återkommer.

3. **Godkännande av dagordningen**

Den föreslagna dagordningen godkändes.

4. **Genomgång av föregående styrelseprotokoll**

Föregående styrelseprotokoll godkändes.

5. Ekonomisk genomgång

Ove delade ut Balans- och Resultatrapport. Ekonomin är fortsatt god. Diskuterades huruvida ”stor spelare” ska betala anmälningsavgift för deltagande i DM eller inte. Enligt SBF erhåller ”stora spelare” licens utan kostnad samt deltar i SM utan kostnad. Beslöts att ta upp frågan till diskussion i samband med mötet med ”de fyras gäng” i mitten på oktober.

6. Årsmötets ordförande: Arvode???

Beslöts att inte betala ut något arvode till årsmötets ordförande.

7. Rapport från kommittéerna samt ansvarsfördelning

a) *Tävlingskommittén*
Se punkt 6 nedan.

b) *Ungdomsansvarig*
Abby Halleen deltog i ungdomslägret i Rättvik. Bosse tar kontakt med Magnus Halleen, som var med som ledare och frågar vad Abby och han tyckte om lägret.

c) *Handikappansvarig*
Inget att rapportera.

d) *Domaransvarig*
Berit Larsson är domare på seriespelet. Bert föreslog att vi bör ha två domare på seriespelet, eftersom spelområdet är för stort för en domare. Doris kontaktar Hasse T och hör om han kan ställa upp. Henrik Roolf ställer upp som domare vid Svenska Cupen V65 grundomgången den 7–8 oktober.

e) *Jämställdhetsansvarig*
Inget att rapportera.

f) *Marknadsföringskommittén*
Broschyren är under framtagning. Hemsidan uppdateras kontinuerligt.

g) *Utbildningsansvarig*
Peter Johannesson, GRE har meddelat, att han är intresserad av att gå Tävlingsarrangörsutbildningen den 30 september alt. 1 oktober för att utbilda sig till handledare. Även Karl-Erik Karlsson, VPC har visat intresse. Agneta kontaktar honom och frågar vilka datum som passar honom.

h) *Disciplinnämnden*
Inget att rapportera.

- i) *AU*
Inget att rapportera.

8. Tankar och kommentarer från SM

Från styrelsen deltog Doris, Ove, Bengt och Bosse. Bra arrangemang. Vissa tävlingar spelades inomhus. En del tyckte det var bra, Bengt tyckte inte om att spela inomhus. Samtliga finaler spelades inomhus, vilket många tyckte var bra, eftersom dessa spelades på kvällarna. Man hade då bra belysning och slapp att sitta ute och frysa. Bra banor överlag, tyckte Ove. Stor variation på banorna. Bra matutbud jämfört med tidigare, men restaurangerna stängde tyvärr redan kl. 15.00. Positivt med alla kontakter. Ove fick pratat med Pontus Thuresson om vår motion. Pontus hade tillsatt en kommitté bestående av honom själv och Stefan Olsson i SBS:s tävlingskommitté för att närmare utreda vår motion. Ove pratade med Mats Petersson om vår motion och han lovade att se till att motionen blev ordentligt utredd. Många hade inte rätt färgnyans på sin klubbkläder. Domarna släppte igenom lite väl mycket. Problem med att alla inte kunde bo nära banorna, utan hade en bit att åka.

9. Seriespelet i augusti

Den 14 augusti har Bert möte med Oves Gatukök, som ställer upp en food truck för servering av varm mat under seriespelet. Bert och Agneta träffar Grevegården den 15 augusti för överlämnande av tävlingspärmen samt lite genomgång inför seriespelet.

10. Planering av domarkonferensen samt möte med de fyra distrikten

Agneta skickar ut information till domarna om att domarkonferensen kommer att äga rum den 1 oktober. Formell inbjudan skickas ut i god tid före konferensen.

Boende bokat på vandrarhemmet i Kviberg för deltagare från WDBF och ÖSBF.

Program för mötet med de ”fyra s gäng”:

Lördag

12.00 Samling i SKT:s boulehall. Därefter lunch på Prioritet Serneke Arena samt rundvandring.

13.30 – 16.30 Möte

18.30 Boulebar

Agneta bokar Boulebar för 24 personer.

Söndag

09.00 – 12.00 Möte

Därefter lunch.

Frågor att diskutera med de ”fyras gäng”:

Stor spelare – DM

Arvode till årsmötesordförande

Domarkommentarer på Facebook

Tävlingsrangsutbildningen

Medlemsrekrytering

11. GBBF:s nya kläder

Agneta hade med sig provexemplar av GBBF:s nya kläder. Gröna soft shell-västar och gröna pikétröjor. Efter provning av kläderna beslöts, att Agneta gör en beställning hos Mercus till styrelsen. Beslöts även att beställa extra exemplar i lite olika storlekar av såväl västar som pikétröjor för framtida bruk. Vi behöver även beställa nya dekalerna. Agneta förser Mercus med underlag för detta.

12. Tankar och förslag kring broschyren

Som nämnts ovan i punkt 2 har Magnus Pettersson fått det utkast till broschyr som Lisbeth tagit fram för vidare bearbetning. Agneta kontaktar Eva-Karin Ingelstedt och frågar, om vi får använda bilder på Moa i broschyren. Lisbeth kontaktar Sara Ottertuns föräldrar och hör med dem, om det är OK att använda bild på henne.

13. Hemsidan: Domarnytt–DM–Regler–Tyckeriet

Det behövs lite upprepning på hemsidan av sådant som inte längre är aktuellt eller inte fyller någon funktion. Agneta har redan påbörjat detta arbete. Under ”Domarnytt” lägger vi in de nya domarreglerna samt noteringarna från våra domarkonferenser.

14. Inkommande skrivelser

Diverse mejl som redan har besvarats.

Inbjudan från SISU till information om anläggningsstöd. Agneta mejlar denna information till SKT, GOT, PNU och LAN, som bör vara intresserade, eftersom de nyligen har eller är på väg att mista sina anläggningar.

15. Utgående skrivelser

Inbjudan till seriespel

Inbjudan till kval till Svenska Cupen V65

Mejl till GP

Förhandsinformation domarkonferensen

16. Övriga frågor

Bengt berättade, att LAN kommer att flytta in i nya lokaler nu i höst.

17. Nästa möte

Äger rum fredagen den 15 september **kl. 11.00** i SISU:s lokaler på Mejerigatan 1, Kallebäck.

18. Mötets avslutande

Bert förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet:

Agneta Ohlsson
Skr.

Justeras:

Bert Nilsson
Ordf.